
BANKs digitala styrelsemöte 240402 

Deltagare: Mats Hellsteius (MH), Rebecka Albertsson (RAL), Hans Levin (HL), Pär Bohman 

(PB), Susanne Karlsson (SK), Roland Andersson (RAN), Thomas Jerneng (TJ). 

 

1. Mötets öppnade. MH öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Föregående protokoll. Inga synpunkter hade kommit på föregående protokoll från 

240220. Protokollet justerades och lades till handlingarna. Årsmötesprotokollet samt 

konstituerande protokoll är ute på signeringsrunda och är troligtvis åter sekreteraren 

inom några dagar. 

 

3. Post in och ut: 

 

 Till uppfödarna från BANK ang Kennelannonser på hemsidan 

 Förfrågan om nya typstadgar för rasklubb från SKK 

 Korrektur gällnade BB1 

 Medlemsinfo från SKK 

 Infomöte medlemsmöte 

 Info ang exteriörsomarkonferens 2025 och namn på ansvarig från respektive 

rasklubb 

 

4. Ekonomi. Idag hade vi ingen exakt kontoställning. Inga in- eller utbetalningar har 

genomförts sedan förra mötet och byte av kassör. Byte av firmatecknare kan ske så 

snart alla protokoll är signerade och banken kan ta del av dessa. 

 

5. Avelskonferens. SBaK CS bjuder in till en avelskonferens 4/5 på hotell Vätterleden. 

Sista anmälan var den ¼. Vi önskar såklart att så många som möjligt anmäler sig. 

 

6. Ordförandekonferens. SBaK cs bjuder in till en ordförandekonferens 5/5 på hotell 

Vätterleden. Anmälda är MH, SK och PB. 

 

7. BB. Utgivning av tidningen 2024 blir med endast 3 nummer, detta för att spara på 

kostnaderna. Manus till nr 1 från BANK är klart inskickat och korrekturläst tillbaka. BB 

väntas komma inom närmaste veckorna. 

 

8. Årsboken. Årsboken är klar och ligger på hemsidan.  

 

9. Hemsidan. Hemsidan kommer under 2024 inte att innehålla kontinuerliga 

uppdateringar från prov och utställningar från medlemmar. Vi hänvisar detta till olika 

Facebookgrupper. Hemsidan kommer däremot innehålla sammanställningar/ resultat 

från prov och utställningar som läggs ut samlat. 

 

10. Övriga frågor. MH berättar att han under 2024 även kommer att fungera som 

ordförande i basset syd. 

 

11. Nästa möte är tisdagen den 7/5 kl 19.00 

 

12. Ordförande avslutade mötet och tackade för engagemang och intresse. 



 

 

 

 


